
Účasť na summite G20 podľa prezidenta
Putina nemá zmysel. Je to zároveň dôležitý
signál o budúcich krokoch Ruska
- CZ24 News | 12. listopadu 2022

RUSKO: Návšteva ruského prezidenta Vladimira Putina na summite G20 nemá zmysel.
Rozhodnutie hlavy štátu odmietnuť cestu do Indonézie je absolútne správne.

Tvrdí to politológ Dmitrij Jevstafiev.

O možnej ceste Vladimíra Putina na Bali a jeho účasti na G20 sa v posledných dňoch veľa hovorilo.
Podrobnosti sa objavili až 9. novembra, keď bolo oficiálne oznámené, že ruský líder nemá v pláne sa
akcie zúčastniť. Kremeľ však pripúšťa, že hlava štátu môže na summite vystúpiť cez video-odkaz.
Vedením delegácie Ruskej federácie bol poverený minister zahraničných vecí Sergej Lavrov.

Treba priznať, že G20 je historicky jedným z najdôležitejších medzinárodných formátov, a preto, ak
je to možné, túto platformu treba maximálne využívať, povedal v rádiu „Sputnik“ politológ, kandidát
politických vied Dmitrij Jevstafjev. V prípade blížiaceho sa summitu G20 na Bali však nie je všetko
také jednoznačné. Podľa odborníka Západ plánuje túto udalosť prezentovať ako „triumf sveta
Spojených štátov“. Tie určite využijú šancu nastoliť diskusiu o témach, ktoré nemajú s G20 nič
spoločné.

Pri takomto scenári považuje Jevstafiev návštevu Vladimíra Putina za absolútne nezmyselnú. V Rusku
je napokon dosť toho, čo treba urobiť a vyžaduje si pozornosť hlavy štátu. Ďalšia vec je vystúpenie
prostredníctvom video-odkazu. Jevstafiev toto rozhodnutie schvaľuje. Tento formát komunikácie
umožní Moskve načrtnúť pre ňu dôležité tézy, o ktorých sa následne bude široko diskutovať.

„Podľa mňa prvý človek nášho štátu svojím odmietnutím odísť dal všetkým veľmi dôležitý
signál, že o budúcnosti našej krajiny sa rozhoduje vo vnútri a nie na vonkajších
platformách. A to je veľmi správne,“ dodal Jevstafiev.
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